
 

Záznam 
zo  zasadnutia  Komisie vzdelávania, kultúry, mládeže a športu Mestského 

zastupiteľstva v Rožňave dňa 18.10.2011 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Predseda Komisie vzdelávania, kultúry, mládeže a športu MZ v Rožňave PaedDr. Viktor 
Baláž sa vzdal poslaneckého mandátu dňa 7.10.2011. Z toho dôvodu privítal a zasadnutie 
viedol podpredseda komisie Mgr. Dušan Pollák. Na základe došlej žiadosti od ZŠ 
Reformovanej kresťanskej cirkvi, bude tento bod zaradený do programu. Podpredseda  dal 
hlasovať za navrhnutý program. 

Všetci prítomní členovia hlasovali a súhlasili s navrhnutým programom rokovania komisie. 
Vzhľadom k veľkému počtu bodov na rokovanie, komisia niektoré body prerokuje v piatok 
21.10.2011. 

 
k bodu č. 2 
Úhrada nákladov spojených s užívaním multifunkčnej telocvične 
JUDr. Mihaliková – Košický samosprávny kraj požiadal mesto o spoluprácu pri úprave 
podmienok užívania multifunkčnej telocvične. Správcom budovy je Gymnázium P. J. 
Šafárika v Rožňave. Podľa ustanovenia Občianskeho zákonníka podiel vyjadruje mieru, akou 
sa spoluvlastníci podieľajú na právach a povinnostiach vyplývajúcich zo spoluvlastníctva. 
Bola predložená tabuľka s položkou personálnych a mzdových nákladov a rozpis využitia 
telocvične k spoločnej veci.  Režim užívania telocvične, podmienky a spôsob využitia ako aj 
úhrada nákladov spojených s užívaním bude predmetom právneho vzťahu medzi mestom 
a Gymnáziom P. J. Šafárika. Správca budovy predložil výpis nákladov na prevádzku 
telocvične, podľa ktorého náklady predstavujú výšku 57 864,- € a sú podložené zálohovými 
faktúrami jednotlivých dodávateľov médií. Z uvedeného vyplýva, že mesto ako podielový 
spoluvlastník o veľkosti podielu 36/100 by sa malo podieľať na celkových nákladoch na 
prevádzku telocvične podľa výšky svojho spoluvlastníckeho podielu, čo činí spoluúčasť vo 
výške 20 831,04 €. Gymnázium zaplatí po vyčíslení vlastných nákladov na základe počtu 
hodín využitia budovy rozpočtu ostávajúcu časť, ktorú vykryje z nájomného za užívanie 
budovy basketbalovými klubmi.  
Hlasovanie - za všetci prítomní členovia komisie 
Mgr. Pollák – KSK neprispieva takou sumou ako malo, zato gymnázium začal situáciu riešiť 
takou formou. Multifunkčná telocvičňa je viacúčelová športová hala, zatiaľ ju využívajú 
všetky basketbalové zložky. O halu by mali záujem aj iné kluby, avšak basketbal denne 
trénuje do 21.00 hod. – pre iné kluby hlavne trénujúce mládež je po tejto hodine nemysliteľné. 
Do 20.00 hod. by mohli trénovať deti, dospelí po nich.  
 
Uznesenie č. 01/10/11 – komisia odporúča schváliť MZ aby mesto zaplatilo 36/100 nákladov, 
ostávajúcu finančnú časť zaplatia basketbalové kluby na základe nájomných zmlúv. 
 
 
k bodu č. 3 
Norbert Klimo – žiadosť o prenájom nebytových priestorov – školského bufetu na 
Spojenej škole J. A. Komenského 5 
JUDr. Mihaliková – pán Klimo žiada o prenájom školského bufetu na spojenej škole od 
1.11.2011.  Ročná výška nájomného po prepočte by bola 33,52 €. Prenechávanie majetku do 



nájmu je mesto povinné primerane postupovať, musí sa vykonať verejná obchodná súťaž, 
dobrovoľná dražba alebo priamy prenájom a to najmenej za také nájomné, ako je stanovené 
v zásadách.  
Hlasovanie - za všetci prítomní členovia komisie 
 
 
Uznesenie č. 02/10/11 – komisia odporúča priamy prenájom z dôvodu hodného osobitného 
zreteľa, keďže nebytový priestor je dlhodobo nevyužitý, bude slúžiť potrebám žiakov  
a doteraz neprejavil o priestor záujem žiadny iný subjekt. 
 
 
k bodu č. 4/a 
Mgr. Mária Kr čmárová – žiadosť o prenájom nebytových priestorov – kancelárskych 
priestorov v Spojenej škole J. A. Komenského 5 
JUDr. Mihaliková –Súkromné centrum špeciálno – pedagogického poradenstva v zastúpení 
Mgr. Krčmárovou požiadalo vedenie Spojenej školy o prenájom dvoch kancelárií 
s príslušenstvom od 1.11.2011. V zmysle zásad určovania nájomného za nájom a podnájom 
nehnuteľnosti vo vlastníctve mesta ročná výška nájomného by bola 2 076,01 €.  
Prenechávanie majetku do nájmu je mesto povinné primerane postupovať, musí sa vykonať 
verejná obchodná súťaž, dobrovoľná dražba alebo priamy prenájom a to najmenej za také 
nájomné, ako je stanovené v zásadách.  
Hlasovanie - za všetci prítomní členovia komisie 
 
Uznesenie č. 03/10/11 – komisia odporúča priamy prenájom Súkromnému centru špeciálno – 
pedagogického poradenstva v Rožňave z dôvodu hodného osobitného zreteľa, nakoľko tieto 
služby budú poskytované žiakom ZŠ. 
 
 
k bodu č. 4/b 
Základná škola Reformovanej cirkvi v Rožňave s VJM – žiadosť o prenájom telocvične 
JUDr. Mihaliková – škola žiada o prenájom telocvične na Spojenej škole J. A. Komenského 5 
v Rožňave od 1.11.2011 za účelom vyučovania telesnej výchovy pre svojich žiakov, nakoľko 
škola nemá vlastnú telocvičňu.  
Hlasovanie - za všetci prítomní členovia komisie 
 
Uznesenie č. 04/10/11 – komisia odporúča na Spojenej škole J. A. Komenského 5 v Rožňave 
priamy prenájom z dôvodu hodného osobitného zreteľa, nakoľko ZŠ Reformovanej 
kresťanskej cirkvi nemá vlastnú telocvičňu a bude tam prebiehať vyučovací proces.  
 
 
 
k bodu č. 7 
Návrh Koncepcie škôl a školských zariadení Mesta Rožňava na obdobie 2012 – 2016 
Mgr. Gyömbérová – predkladaný návrh koncepcie je pracovný materiál, ktorého niektoré 
časti sa ešte dopracovávajú  na odbore školstva, alebo čakajú na dopracovanie na základe 
pripomienok riaditeľov škôl a členov komisie školstva. Všetky normatíva sú dodržané, musí 
sa dodržať maximálny počet detí. Prioritou je tiež, aby sa kládol veľký dôraz na výchovu 
žiakov na ZŠ a MŠ. Zvolá sa porada riaditeľov ZŠ, CVČ a ZUŠ, kde riaditelia skonkretizujú 
priority na odstránenie nedostatkov.  
 



 Uznesenie č. 05/10/11 – komisia návrh Koncepcie škôl a školských zariadení Mesta Rožňava 
na obdobie 2012 - 2016 berie na vedomie a ukladá členom komisie na najbližšie zasadnutie 
komisie pripomienkovať predložený materiál. 
 
 
k bodu č. 10 
Návrh zápisu Kronika mesta Rožňava 
Mgr. Pollák - komisia na zasadnutí dňa 14.9.2011 uznesením odporučila schváliť internú 
komisiu na prehodnotenie zápisu Kronika mesta Rožňava za rok 2010 v zastúpení: Mgr. M. 
Bischof, PaedDr. V. Baláž a Róbert Kobezda s tým, že na najbližšie zasadnutie komisie 
predložia prípadné návrhy na úpravu zápisu, a to po obsahovej, gramatickej a štylistickej 
stránke. Návrh zápisu bol aj na internetovej stránke mesta predložený občanom na 
pripomienkovanie. Nakoľko PaedDr. V. Baláž sa vzdal poslaneckého mandátu a bol členom 
internej komisie, je potrebné túto komisiu doplniť. Navrhuje PaedDr. Janku Mičudovú.  
Hlasovanie - za všetci prítomní členovia komisie 
 
Uznesenie č. 6/10/11 – komisia schválila internú komisiu v zložení: Mgr. M. Bischof, Róbert 
Kobezda a PaedDr. Janka Mičudová, ktorá na najbližšie zasadnutie komisie predloží prípadné 
návrhy na úpravu zápisu, a to po obsahovej, gramatickej a štylistickej stránke. 
 
 
k bodu č. 11 
Návrh vyplácania odmeny kronikárovi Mesta Rožňava 
Mgr. Pollák – MZ menovalo za kronikára mesta Rožňava Csabu Simona, s ktorým je 
potrebné uzavrieť Dohodu o pracovnej činnosti. Nakoľko je v dohode potrebné uviesť aj 
finančnú odmenu ktorú je potrebné schváliť MZ, táto dohoda zatiaľ uzavretá nebola.  
Mgr. Bischof – na internetovej stránke našiel niekoľko odkazov na vyplácanie odmien 
kronikárovi mesta, suma sa pohybuje od 5 € do 6,70 € za normostranu plus príplatok za 
spracovanie konceptu. Navrhuje sumu 6,70 € a za vypracovanie konceptu 100 €. 
Hlasovanie - za všetci prítomní členovia komisie 
 
Uznesenie č. 7/10/11 – komisia odporúča schváliť MZ odmenu kronikárovi Mesta Rožňava 
vo výške 6,70 €/normostrana a odmenu vo výške 100 € za vypracovanie konceptu. 
 
k bodu č. 12 
Mgr. Radoslav Kovács – poslanecký návrh: VZN o poskytovaní dotácií 
Mgr. Pollák – na zasadnutí komisie dňa 14.9.2011 komisia neodporučila tento návrh VZN aby 
bol predmetom rokovania MZ na septembrovom zasadnutí. Komisia odporučila prehodnotiť 
platné VZN a doplniť toto platné VZN o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu mesta 
Rožňava. Má pripomienky k  čl. 5 bod 13 ... je možnosť poskytnúť výšku dotácie len do 30%, 
navrhuje percentá vypustiť alebo dopísať 50% pre mládežnícke kluby, nakoľko malé a hlavne 
mládežnícke kluby to zničí. V čl. 5 bod 14 je nepomer medzi športovými a kultúrnymi 
organizáciami Vychádza z praxe, že tieto organizácie sa nemôžu porovnávať, nakoľko 
športové kluby majú väčšie členské základne a podstatne viac mládežníckych klubov, kým 
kultúrne organizácie majú len 2 mládežnícke zložky.  
V článku 6 bod 15 ...vyplácanie preddavku z celkovej schválenej dotácie do výšky 70% 
a zvyšok 30% po posúdení predložených podkladov.  Rozpočet mesta sa schvaľuje v prvom 
štvrťroku, dotácie sa prerozdeľujú a schvaľujú na MZ a kým sa začnú poskytovať prejde 
minimálne polrok. Navrhuje percentuálnu zmenu, a to na 75% a 25%. 
Hlasovanie - za všetci prítomní členovia komisie 



 
 Ďalej navrhuje doplniť v prílohe č. 2 o body: popularita a mediálny záujem, úroveň a stupeň 
súťaže, štruktúra a koncepcia klubu.  
Hlasovanie - za všetci prítomní členovia komisie 
Zároveň navrhuje vynechať bodovanie – koeficienty.  
Mgr. Kovács – nebráni sa navrhnutým zmenám a doplnkom, avšak bodovanie považuje za 
potrebné ako pomocnú oporu pri prerozdeľovaní dotácií a podľa jeho mienky nie je dôležité 
ktorý aký šport je populárny, ale aby všetky deti v rámci ich možností mali rovnakú šancu a 
možnosť športovať.  
Mgr. Bischof – je podobného názoru a v čl. 5 bod 16 by nechal v pôvodnom znení, nakoľko 
kluby a organizácie nech si hľadajú finančné prostriedky aj z iných zdrojov. Navrhuje 
percentuálnu zmenu v čl. 5 bod 14, a to športovým klubom – 75%, kultúrnym organizáciám – 
15%, spoločenským a sociálnym organizáciám - 5% a pre združenia kultivujúce verejný 
priestor v meste – 5%. 
Hlasovanie - za všetci prítomní členovia komisie 
 
 
Uznesenie č. 8/10/11 – komisia odporúča: 

1. Zrušiť platné VZN o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu  mesta 
Rožňava 

2. a/  Zmeniť v čl. 5 bod 14 percentuálne prerozdelenie nasledovne: 
- športovým klubom – 75% 
- kultúrnym organizáciám – 15% 
- spoločenským a sociálnym organizáciám - 5% 
- pre združenia kultivujúce verejný priestor v meste – 5% 
Zmeniť v čl. 6 bod 15 percentuálne prerozdelenie pri poskytovaní dotácie 
zo 70% a 30% na 75% a 25%.  

b/  Doplniť Prílohu č. 2 o body:  
- popularita a mediálny záujem 
- úroveň a stupeň súťaže 
- štruktúra a koncepcia klubu 

3. Vyriešiť otázku koeficientu a prípadný návrh či pripomienku k čl. 6 bod. 13. 
Zároveň komisia odporúča tento materiál rozposlať poslancom MZ na 
pripomienkovanie s komisiou odporúčanými zmenami a doplnkami 

 
 
 
k bodu č. 13 
Prerozdelenie finančných prostriedkov získaných z reklamy spoločnosti STEFE SK, a s. 
Banská Bystrica 
Mgr. Pollák – komisia na svojom zasadnutí dňa 21.9.2011 prerozdelila finančné prostriedky 
vo výške 3 418 €, ktoré spĺňali podmienky platnej Zmluvy o reklame. V zmysle zmluvy na 
rok 2011 je vyčlenených 18 500 €. Zostáva prerozdeliť ešte 15 082 €. 
 
 
Uznesenie č. 9/10/11 – komisia odporúča schváliť MZ prerozdelenie finančných dotácií 
získaných z reklamy spoločnosti STEFE SK, a.s. Banská Bystrica- viď tabuľku. 
 
 
 



 
k bodu č. 22 
Príprava scenára kultúrneho programu na Vianočné trhy 2011 
p. Mazanová – komisia cestovného ruchu odporúča v rámci Vianočných trhov zorganizovať 
namiesto bloku celodenného kultúrneho programu v kongresovej sále radnice jeden Vianočný 
koncert dňa 18.12.2011 vo večerných hodinách spojený s benefičnou akciou a účelovo použiť 
vyzbierané finančné prostriedky pre: OZ Život je pes, Dorka – centrum pre obnovu rodiny, 
DD - satelit. Zároveň komisia chce zatraktívniť Vianočné trhy koledníkmi.... a odporúča 
prerokovať daný materiál v komisii školstva. Finančná náklady na toto podujatie je 2 500 €.  
Komisia finančná odporučila túto položku navýšiť o 2 000 €, a to na dokúpenie vianočnej 
výzdoby mesta na úkor programu. Minulý rok nebol taký kultúrny program. 
D. Repaská, prednostka MsÚ -  s MD Actores sa riešil tento program, bol by to súvislý 3 
dňový blok, hlavná záťaž by prešla na divadlo, nakoľko p. Gerža ide do dôchodku. Po 
ekonomickej stránke by sa držala schváleného rozpočtu, ktorý už nie je potrebný navyšovať.  
 
Uznesenie č. 10/10/11 –  z hľadiska finančnej situácie mesta komisia odporúča na náklady 
spojené s Vianočným trhom 2011 použiť finančné prostriedky do výšky 2 500 €. Ďalej 
komisia podporuje stanovisko uznesenia Komisie cestovného ruchu a regionálnej politiky MZ 
v Rožňave. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísala: Erika Švedová            Mgr. Dušan Pollák v.r. 
     tajomníčka komisie           podpredseda komisie 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Príloha/Záznam  zo  zasadnutia Komisie UZNESENIA, p odnety 
Názov komisie : Komisia vzdelávania, kultúry, mláde že a športu 
Dňa : 18.10.2011 
Tajomník : Erika Švedová 
 
P.č. Text uznesenia   
1.  

Uznesenie č. 01/10/11 – komisia odporúča schváliť MZ aby mesto zaplatilo 36/100 
nákladov, ostávajúcu finančnú časť zaplatia basketbalové kluby na základe 
nájomných zmlúv. 
 
 

 
JUDr. Erika Mihaliková 

2. Uznesenie č. 02/10/11 – komisia odporúča priamy prenájom z dôvodu hodného 
osobitného zreteľa, keďže nebytový priestor je dlhodobo nevyužitý, bude slúžiť 
potrebám žiakov  a doteraz neprejavil o priestor záujem žiadny iný subjekt. 
 

 
JUDr. Erika Mihaliková 

3. Uznesenie č. 03/10/11 – komisia odporúča priamy prenájom Súkromnému centru 
špeciálno – pedagogického poradenstva v Rožňave z dôvodu hodného osobitného 
zreteľa, nakoľko tieto služby budú poskytované žiakom ZŠ. 
 

 
JUDr. Erika Mihaliková 

4. Uznesenie č. 04/10/11 – komisia odporúča na Spojenej škole J. A. Komenského 5 
v Rožňave priamy prenájom z dôvodu hodného osobitného zreteľa, nakoľko ZŠ 
Reformovanej kresťanskej cirkvi nemá vlastnú telocvičňu a bude tam prebiehať 
vyučovací proces.  
 

 
JUDr. Erika Mihaliková 

5. Uznesenie č. 05/10/11 – komisia návrh Koncepcie škôl a školských zariadení Mesta 
Rožňava na obdobie 2012 - 2016 berie na vedomie a ukladá členom komisie na 
najbližšie zasadnutie komisie pripomienkovať predložený materiál. 
 

 
Mgr. Gyömbérová 

6. Uznesenie č. 6/10/11 – komisia schválila internú komisiu v zložení: Mgr. M. Bischof, 
Róbert Kobezda a PaedDr. Janka Mičudová, ktorá na najbližšie zasadnutie komisie 
predloží prípadné návrhy na úpravu zápisu, a to po obsahovej, gramatickej 

 
Mgr. Gyömbérová 



a štylistickej stránke. 
 

7.  
Uznesenie č. 7/10/11 – komisia odporúča schváliť MZ odmenu kronikárovi Mesta 
Rožňava vo výške 6,70 €/normostrana a odmenu vo výške 100 € za vypracovanie 
konceptu. 
 

 
 
Helena Šujanská 

8. Uznesenie č. 8/10/11 – komisia odporúča: 
4. Zrušiť platné VZN o podmienkach poskytovania dotácií z rozpočtu  

mesta Rožňava 
5. a/  Zmeniť v čl. 5 bod 14 percentuálne prerozdelenie nasledovne: 

- športovým klubom – 75% 
- kultúrnym organizáciám – 15% 
- spoločenským a sociálnym organizáciám - 5% 
- pre združenia kultivujúce verejný priestor v meste – 5% 
Zmeniť v čl. 6 bod 15 percentuálne prerozdelenie pri poskytovaní 
dotácie zo 70% a 30% na 75% a 25%.  

b/  Doplniť Prílohu č. 2 o body:  
- popularita a mediálny záujem 
- úroveň a stupeň súťaže 
- štruktúra a koncepcia klubu 

6. Vyriešiť otázku koeficientu a prípadný návrh či pripomienku k čl. 6 
bod. 13. Zároveň komisia odporúča tento materiál rozposlať 
poslancom MZ na pripomienkovanie s komisiou odporúčanými 
zmenami a doplnkami 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Erika Švedová 

9. Uznesenie č. 9/10/11 – komisia odporúča schváliť MZ prerozdelenie finančných 
dotácií získaných z reklamy spoločnosti STEFE SK, a.s. Banská Bystrica- viď 
tabuľku. 
 

 
Erika Švedová 

10. Uznesenie č. 10/10/11 –  z hľadiska finančnej situácie mesta komisia odporúča na 
náklady spojené s Vianočným trhom 2011 použiť finančné prostriedky do výšky 

Zuzana Mazanová 



2 500 €. Ďalej komisia podporuje stanovisko uznesenia Komisie cestovného ruchu 
a regionálnej politiky MZ v Rožňave. 
 
 

 
 
 


